
          HODNOCENÍ MS BUSAN (JIŽNÍ KOREA) 16. - 25.2.2024 

ŽENY 

 

                                             

 

1stage skupina :  

FRANCIE  2:3  / Matelová - Pavade 3:2, Záděrová – Yuan Jia Nan 0:3, Blašková -  Zarif  3:1 , Matelová – 

Yuan Jia Nan  0:3,  Záděrová  - Pavade  0:3 / 

 

EGYPT  1:3  / Blašková - Meshref 0:3, Matelová - Goda  3:2, Tomanovská – Alhodab 1:3, Matelová – 

Meshref 1:3 / 

 

CHORVATSKO  0:3  / Blašková  - Arapovič  0:3, Matelová - Rakovac  2:3,  Záděrová  -  Jeger  0:3 / 

 

UKRAJINA  3:1   / Blašková - Brateyko 3:1, Matelová - Matiunina 0:3, Tomanovská -  Dymytrenko 3:0, 

Matelová - Brateyko 3:0 / 

 

KONEČNÉ  POŘADÍ  VE  SKUPINĚ : 

1.Francie, 2. Egypt, 3. Chorvatsko, 4. Česko, 5. Ukrajina 

 

HODNOCENÍ  DRUŽSTVA  

 

Z výsledků na papíře se zdá asi příhodné, že by jsem měla mluvit o zklamání. Ano, čtvrté místo ve 

skupině není úplně tím nejlepším výsledkem a samozřejmě, že cílem bylo ze skupiny postoupit. 

Myslím si, že minimálně mezi těch 32 teamů určitě patříme, ale to bohužel nevyšlo. Takže z toho, že 

jsme se ze skupiny do dalších bojů neprobojovaly, zklamaná jsem. 

Nicméně chci krátce zhodnotit jak hru, tak přístup a celkovou situaci našeho teamu. Ačkoliv to běžně 

nedělám, tak tentokrát musím, protože tak situaci vnímám. Na MS nám opravdu los nepřál, a měly 



jsme jednoznačně nejtěžší a nejvyrovnanější skupinu MS. Nechci, aby to vypadalo jako výmluva, ale 

spíš jako fakt. Protože to fakt je. Nicméně moje slova potvrzuje ten fakt, že například Chorvatsko 

porazilo Francii 3:0 a všechny naše postupující soupeřky se dostaly mezi 16 nejlepších a Francouzsky 

skončily až v semifinále. 

V úvodu jsme měly výborný vstup proti favorizované Francii, po dlouhé bitvě jsme prohrály  2:3. Velmi 

slušné zápasy a trocha sebevědomí pro náš team. Druhý zápas se odehrál proti soupeřkám z Egyptu. 

Tady já osobně vidím kámen úrazu. Zápas jsme prohrály 1:3. Tím se dostávám k jádru věci. V  těchto 

zápasech pociťuji rozdíl mezi Hankou, Zdenkou a zbytkem teamu. Na pozici č. 3 se šance v našem 

teamu na výhru snižují, čímž se samozřejmě zvyšuje tlak na jedničku a dvojku a i já mám bohužel 

omezené možnosti jak pracovat se sestavou. Tento zápas jsem viděla jako klíčový a to zejména pro 

další mentální pohodu. Protože jsem věděla, že posléze přijde zápas, řekněme o vše, a že bude hodně 

vystresovaný, což se mi potvrdilo. Takže musím uznat, že prohra s Egyptem mě trochu rozhodila, 

protože holky podávaly dobré výkony, ale bohužel tady rozhodl bod na trojce, který jsme nezvládly. 

Věřím, že kdyby se tento zápas vyhrál, tak vyhrajeme celé utkání. 

Třetí zápas, hodně probíraný, jsme vyfasovaly krutou porážku 0:3 s Chorvatskem. Uznávám, že to je 

špatný výsledek. Ale ačkoliv by to mohlo někomu připadat až ostudné, tak si dejme ruku na srdce… 

Zdenka není lepší než Arapovič, Linda není lepší než Jeger. Jediná v uvozovkách povinná výhra se 

čekala od Hanky proti Rakovac. Sama Hanka ví, že to nebyl její nejlepší výkon, soupeřka ji herně vůbec 

neseděla  a dopadl na ni i psychický tlak, což sama přiznala. Bohužel všechny mikro šance, které se 

nám naskytly, jak těsná prohra Zdenky v prvním setě, tak koncovky Hanky s Rakovač, tak vedení Lindy 

10:4. Ničeho z toho jsme se nechytly a odešly jsme s jasnou porážkou.  

Nicméně jsem ráda, že poslední zápas holky zvládly, zvedly se a hrály lépe po dni pauzy, který nám 

očividně pomohl. Ukrajinu jsme zdolaly 3:1 po solidním výkonu všech a trošku jsme si spravily náladu.  

Za hru a přístup chci holky pochválit. Zejména Hanku a Zdenku. Hanka nemá lehké období, ale 

v poslední době se to zvedá, hraje agresivněji, lépe se hýbe a vidím to optimisticky. Zdenka hraje 

kvalitněji, jistěji a pomalu začíná konkurovat těm nejlepším. Linda s Kačkou udělaly své maximum. 

Kačka bohužel postrádá rychlost a zaostává za dnešním silovým a fyzicky náročným pojetím hry. Linda 

trochu doplatila na nezkušenost, nevyhranost a úplně jinou kvalitu hry, než na jakou je zvyklá 

z mládežnických kategorií. Věřím ale, že to pro ni byla cenná zkušenost. 

Já za sebe cítím mírnou sportovní nespravedlnost, ale znova připomínám, že se nechci vymlouvat a 

naříkat, protože tak to ve sportu je. Někdy je los lepší, někdy horší. A uznávám, že se hraje na výsledky 

a ty úplně oslnivé nebyly. Jen mě za holky mrzí, že výsledky neodpovídaly docela slušné předvedené 

hře. Takže nám nezbývá nic jiného, než na sobě pracovat dál. Jak holky, tak i já, protože za team nese 

zodpovědnost trenér. Snad se nám příští mistrovství světa povede lépe. 

 

Trenérka žen: Renáta Štrbíková 

Dne: 1.3. 2024 

 

 


